

Title (en)
ADDITIONAL PROTECTION DEVICE AGAINST ABUSIVE ACCESS TO PRINTOUTS FOR ELECTRONIC DATA TRANSMISSION SYSTEMS, AND UTILIZATION METHOD THEREOF.

Title (de)
SCHUTZVORRICHTUNG ALS ZUSATZTEIL ZUR VERHINDERUNG EINER MISSBRÄUCHLICHEN EINSICHTNAHME IN DIE GEDRUCKTEN ENDAUSSGABEN EINES ELEKTRONISCHEN INFORMATIONS-UEBERMITTLUNGS-GERÄTESYSTEMS SOWIE VERFAHREN ZU DEREN HANDHABUNG.

Title (fr)
DISPOSITIF DE PROTECTION ADDITIONNEL CONTRE L'ACCES ABUSIF AUX SORTIES IMPRIMEES ET SON PROCEDE D'UTILISATION DANS DES SYSTEMES ELECTRONIQUES DE TRANSMISSION D'INFORMATIONS.

Publication
EP 0233878 A1 19870902 (DE)

Application
EP 85905621 A 19851029

Priority
DE 3439535 A 19841029

Abstract (en)
[origin: WO8602799A1] During processing of data transmitted by terminals capable of communicating between each other, such as telefax receivers or integrated text-graphic terminals, documents containing data are openly treated during their transmission and/or at least their reception. The danger exists that unauthorized persons may study documents during their processing, appropriate the documents or make copy of them, both during transmission and reception. The same danger remains after printing said documents when the latter cannot be taken in charge directly by the sendee immediately after having been processed. Third persons may have access thereto, for example during the packaging or preparation for the distribution by post, when public services are used and the documents have to be openly processed. In order to ensure the respect of the postal secret and the preservation of the integrity of information and documents both at the transmission and reception thereof, these are processed in a closed arrangement protected and safe against abusive divulgation and access; only the sendee may withdraw a document therefrom or said document is delivered in a sealed envelope.

Abstract (fr)
Lors de la transmission télématique d'informations par des terminaux susceptibles de se communiquer, tels que des récepteurs de télifax ou des terminaux intégrés de textes et de graphiques, des documents contenant des informations sont traités ouvertement lors de leur transmission et/ou au moins lors de leur réception. Il s'ensuit le danger que des personnes non-autorisées puissent prendre connaissance des documents pendant leur traitement, se les approprier ou en faire des copies, aussi bien lors de la transmission que lors de la réception. Ce même danger subsiste après l'impression de ces documents lorsque ceux-ci ne peuvent pas être pris en charge directement par le destinataire immédiatement après leur traitement. Des tiers peuvent y avoir accès, par exemple lors de l'emballage ou de la préparation pour la distribution par la poste, lorsque des services publics sont utilisés et que les documents doivent être ouvertement traités. Afin d'assurer le respect du secret postal et la préservation de l'intégrité des informations et des documents aussi bien à leur transmission qu'à leur réception, ceux-ci sont traités dans un agencement de protection fermé et garanti contre un accès ou une divulgation abusifs; seulement le destinataire peut en retirer un document ou ce document est livré sous pli fermé.

IPC 1-7
H04N 1/44

IPC 8 full level
H04N 1/44 (2006.01)

CPC (source: EP)
H04N 1/4406 (2013.01); **H04N 1/4426** (2013.01); **H04N 1/4446** (2013.01); **H04N 1/446** (2013.01); **H04N 1/4466** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8602799A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8602799 A1 19860509; AU 5067585 A 19860515; DE 3439535 A1 19860430; EP 0233878 A1 19870902; JP S62500903 A 19870409

DOCDB simple family (application)
EP 8500576 W 19851029; AU 5067585 A 19851029; DE 3439535 A 19841029; EP 85905621 A 19851029; JP 50499785 A 19851029